
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 10.06.2021  
Seksjonssjef Surur Taso informerte om saken. 
 
Grethe Aasved viser til formuleringen «MH har over flere år hatt behov for gode og sikre 
løsninger for databehandling. Dagens infrastruktur som NTNU tilbyr for dette, tilfredsstiller 
ikke kravene for håndtering av personsensitive data.» i saksfremlegget (side 48), og spør om 
dette stemmer og at MH ikke oppfyller krav til sikker databehandling? 
Svar fra dekan Siri Forsmo og prodekan Pål Romundstad: MH tilfredsstiller kravene for sikker 
lagring med dagens infrastruktur, men ønsker å etablere en mer brukervennlig løsning for 
lagring og behandling av personsensitive forskningsdata. 
 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 10.06.2021  
Styret slutter seg til de framlagte planene for strategisk bruk av dekanens handlingsrom og 
disponering av avsetninger. 
 


